
Zápis ze zasedání parlamentu 
09. 01. 2017 

Kolej Bubeneč 

Zápis provedl: Kateřina Pacáková 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:04  

1 Schválení programu schůze 
Michal Halenka seznamuje delegáty s ním navrženým programem, který byl poslán do 
konference parlamentu. 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání v následujícím znění: 
1. Schválení programu schůze  
2. Představení delegátů 
3. Schválení zápisů  
4. Info z klubů 
5. Info z AS ČVUT 
6. Ekonomická činnost Centrály - Studentský ples ČVUT 
7. Studentská samospráva 
8. Telefonní síť SU 
9. Schválení rozpočtu CEN 
10. Různé 
OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato 

2 Představení delegátů 
Michal (CEN) se představuje, je tu napředposled, cílem je aby Parlament dospěl ke             
koncenzu. 
Michal (SH) dělá správce sítě a možná se uvidíme “v jiných pozicích”. 
Jožo (POD) je tu za POD naposledy a možná se ještě uvidíme, rád by navázal na práci                 
předchozích prezidentů. 
Lukáš (MK) robí administrátora a místopředsedu. 
Honza (SIN) ještě 2-3x přijde, studuje FIT a chtěl by dosáhnout úspěšného fungování  
Martin (HK) je admin a v představenstvu, končí mgr a je tu aby HK měla hlas a dozvěděl se                   
info z ostatních klubů. 
Alex (OK) momentálně předseda, řešíme párty a výpadky internetu. 
Daniel (BION) studuje FMBI, chtěl bych poznat jak PAR funguje. 
Nicola (BEST) je secretary, chtěla bych hájit zájmové kluby a předat to někomu dalšímu. 
Honza (eFDrive) je předseda a zástupce delegáta, delegátem je Richard Papež.  
Jakub (Čajovna) je předseda a chtěl by hájit zájmy čajovny a STOH. 
Honza (FIT++) je prvák na FIT. 
Václav (KK) je z FSv, chtěl bych se zapojit a zjistit jak to funguje. 
Marcela (ISC) je viceprezidentka a je tu na “kukandu” aby věděla, co se děje v ostatních                
klubech. 
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3 Schválení zápisů 
Michal Halenka informuje Parlament o zaslání zápisů. Zjišťuje názor PAR na schvalování            
zápisů. 
Nicola: Schválit ty napsané pořádně (kromě posledních tří). 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání 5. 9. 2016 zaslaný do             
konference 7. 1. 2017 v 17:06.” 
OHP: 13; 10:0:3 → Usnesení přijato 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání 4. 10. 2016 zaslaný do             
konference 7. 1. 2017 v 17:06.” 
OHP: 13; 11:0:2 → Usnesení přijato 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápisy ze zasedání 19. 10. 2016, 2. 11.             
2016 a 24. 11. 2016 zaslané do konference 7. 1. 2017 v 17:06 se zapracovanými               
připomínkami.” 
OHP: 13; 11:0:2 → Usnesení přijato 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání 20. 12. 2016 zaslaný do             
konference 7. 1. 2017 v 17:06 se zapracovanými připomínkami.” 
OHP: 13; 9:0:4 → Usnesení přijato 
 
Zápis z 1. 12. 2016 bude schvalován na příštím zasedání. 

4 Info z klubů 
SH: proběhly volby, obměnila se polovina představenstva, byl Vánoční večírek, změnil se            
správce areálu (místo Hupky), dokončujeme přípravy rozpočtu 
SIN: uzavřeli jsme spolupráci s BEST, budeme mít předčasné volby, založili jsme instagram 
Čajovna: proběhly předčasné volby, zaplatili jsme nájem, SÚZ vyměnil v kotelně čidla,            
která nyní reagují na naše dýmky, STOH provedl úklid a inventarizaci 
MK: nestalo se nic, všichni jsme slavili Vánoce, plánujeme objednání nových switchů 
FIT++: budeme mít volby, rozšiřujeme členskou základnu 
BION: učíme se na zkoušky, vypadl nám internet, řešíme problémy se sítí, chystáme             
Majáles (21. 5.) a ples (10. 3.) 
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KK: byli jsme odpozastavení, řešíme zkouškové 
ISC: proběhl vánoční večírek, změnila se prezidentka, připravujeme nový semestr s novou            
vlnou zahraničních studentů, Buddy program by se měl spustit 4. týden v lednu 
HK: přišel nám “Ježíšek”, dovybavili jsme si kancelář, propagujeme klub, máme novou            
stránku na FB, máme nové pračky a nonstop studovnu 
BEST: pořádali jsme akci na FITu ke všeobecné spokojenosti, vánoční večírek, dali jsme             
dárečky na FSv pod stromeček, připravujeme akci UnIT, spouštíme kampaň meziklubové           
lásky, na kolejních klubech chceme pořádat párty, apeluje na kolejní kluby, aby se ozvali 
eFDrive: měli jsme vánoční besídku na fakultě, chceme zvelebit klubovnu na fakultě, Petr             
Šatra oznámil skončení na pozici organizátora UZEL 
POD: proběhly Podolské vánoce, odpočívali jsme 

5 Info z Akademického Senátu 
Proběhly volby do senátu, 13. 1. ve 13:30 je zasedání na Rektorátu, na kterém se bude volit                 
předsednictvo atd.  
Ondřej Hába: Kteří aktivní členové SU se dostali do senátu? 
Odpověď: Tomáš Pokorný, Standa, Káťa Chytrá, Mája Dvořáková, Michal Farník,          
Bakovský.  

6 Ekonomické činnost Centrály - Studentský ples ČVUT 
Oldřich Štumbauer představuje ekonomickou činnost. Ples proběhne 17. 3. pravděpodobně          
na MK. Informuje o spolupráci s budoucí Centrálou, která souhlasí se zaslanou            
ekonomickou činností. Uvedený rozpočet vychází ze zkušeností, ale není definitivní (není           
možné přesně určit). Pravděpodobně proběhne hlasování o tématu z daného okruhu. Vloni            
se prodalo 320 lístků. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Centrály s názvem          
“Studentský ples ČVUT” zaslanou do konference 6. 1. 2017 ve 23:56.” 
OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato 

7 Studentská samospráva 
ZZSVS 15. 12. 2016 proběhla v přátelském duchu, řešila se obnova praček a sušiček.              
Vedoucí kolejí tvořili rozvojový plán. Vznikla myšlenka zřídit na SH centrální prádelnu.            
Nemělo by dojít ke zdražení služeb. Měly by být dodány do 1. 3. 2017. Bylo vypsáno                
výběrové řízení na obnovu nábytku (proběhne během 5-6 let, během letních prázdnin). Na             
začátku LS by měla proběhnout výměna lůžkovin. Řešili jsme přístupy na střechy kolejí (na              
ploché střechy je přístup pouze s vyškoleným zaměstnancem SUZ, na šikmé vůbec -             
zodpovědný člověk za SU musí být vyškolen). Letos budou opravena hřiště na POD a              
BUK. Letos bude otevřena Technická menza.  

8 Telefonní síť SU 
Ondřej Hába informuje o situaci ve spolupráci s Vodafone. CEN spravuje síť (nastavení,             
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vyúčtování, převody) - volání v rámci sítě je zdarma. Stávající smlouva vypršela 1. 12.              
2016. Je ideální okamžik pobavit se o možnostech. V současnosti pro nás platí stávající              
ceny. Dostali jsme dvě nabídky - 1 je s bonusem na nákup přístrojů a vyšší data, 2. je                  
opačná. Oslovil společnost O2 a ta má zítra dodat alternativní nabídku. Vyzývá k vyjádření              
názorů. 
Padala myšlenka o nabízení “telefonního členství” (poskytování tarifů členům), což ale           
současná smlouva neumožňuje - bylo by nutné vyjednat úplně novou smlouvu.  
Michal Halenka si myslí, že by měl být nulový bonus na pořízení zařízení a výhodnější               
služby. 
Na stránkách SU je aktualizovaný seznam lidí, kteří mají telefonní číslo. 
Nicola: Mají zájmové kluby také možnost? 
Odpověď: Ano, pouze není možné přeprodávat řadovým členům. 
Honza Mára: Nevadí mi, když to vyřeší CEN. 
Standa Jeřábek: Když se smlouva neprodlouží, tak běží stávající. 
Ondřej Hába: Ano, zatím. Nyní máme možnost uzavřít si lepší podmínky, jinak můžou             
skončit všechny bonusy a slevy. 
Martin Dendis: Myslím, že má smysl uzavřít novou smlouvu - při akcích, pro adminy atd.               
Bylo by nevhodné, aby to aktivní členové platili z vlastní kapsy. Já se vejdu do 100 minut                 
měsíčně. 
Oldřich Štumbauer: Mám neomezený tarif, proto používám hlavně osobní. Sunijní          
používám, když nechci aby externí subjekt měl mé osobní číslo. Je to super pro lidi, kteří                
nemají neomezené tarify. Je to fajn benefit a je to hodně znát, když jsem provolal 5-6 hodin                 
(nárazově). 
Ondřej Hába: Je možné mít SIMky funkční krátkodobě a nárazově.  
Michal Halenka: Je vhodné to mít ukotvené k dané funkci, aby se to předávalo. 
Přešli jsme na měsíční vyúčtování. 

9 Schválení rozpočtu CEN 
Michal Halenka představuje rozpočet Centrály, některé akce dělá stávající Centrála, jiné už            
nová Centrála. 
V návrhu Rozpočtu zaslaném do konference chybí částka splátky MK, je závislá na             
odvodech 2/2016, bude dořešena na únorovém zasedání. 
Rozpočet navrhovala nová Centrála v konzultaci se stávající Centrálou. 
Jožo Šebák děkuje za konzultace Oldovi a Michalovi, vycházeli jsme z loňského a             
předloňského rozpočtu. Je to koncipované - plánujeme dvě výjezdka (formát bude           
diskutován s PAR), spolupráce s Uniemi zahrnuje výjezdní zasedání studentských unií           
(jedno organizujeme, jednoho se zúčastníme), chceme podpořit Souboj fakult, telefony          
vychází z předchozích rozpočtů, u Ahoj Techniko došlo ke snížení FSP - snažíme se to               
navýšit, komerční akce (hokejová bitva, Majáles) chceme financovat maximálně okrajově,          
ořezali jsme rozpočet PR, vánoční večírek (převzato z loňska) a studentský ples (rezerva             
kvůli těžkému předpokládání výnosů), sklad je vhodný pro uložení věcí, které jsou nyní v              
kanceláři, snížili jsme rezervu (jednotlivé položky už mají rezervu). Michal H. potvrdil, že je              
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to reálná částka. 
Marek Záveský (KK): Proč není v rozpočtu Novoroční bowling? 
Jožo: Podle mých informací letos není iniciativa akci pořádat. My se tomu nebráníme.  
Ondřej Hába: SU historicky platila ceny (poháry atd.). SÚZ platil nájem prostor a catering.              
Věřím že když bude ze strany SU iniciativa, SÚZ se nejspíš přidá. 
Oldřich Štumbauer: Za dobu, co jsme to dělali, byla rezerva dostatečná, částky jsou tedy              
odpovídající. 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje Rozpočet Centrály na rok 2017 zaslaný do            
konference 7. 1. 2017 v 18:18.” 
OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato 

10 Různé 
Michal Halenka vyhlašuje termíny zasedání PAR na následující semestr. Jožo zaslal           
návrhy, které zůstaly bez vyjádření. Termíny jsou tímto vyřešeny a uzavřeny. 
Prezident informuje o posunu v jednáních o Rámcové smlouvě - 16. 1. by měla proběhnout               
schůzka. Prorektor považuje za vhodné ustanovit stálý vyjednávací tým za SU. Michal            
Halenka na pondělní schůzku počítá s účastí Michala Kothery. Jožo informuje, že Michal             
Kothera přijal nabídku pozice IT manažera v nové Centrále, informace tedy budou předány. 
V pátek budou řešeny GoogleApps pro SU (mohl by začít fungovat mj. kalendář). 
Ondřej Hába informuje o důvodech k odložení odpozastavení Galibi. Byly jim zaslány            
připomínky, které zůstaly bez odezvy. Nedodali především Hlášení o stavu klubu. 
Apeluje na kluby, aby do 15. 1. poslali Hlášení o stavu klubu. 
SU byla kontaktována spolkem pro Efektivní altruismus (“jak lépe pomáhat”), který chce            
působit na ČVUT. Rádi by se přišli představit na zasedání PAR a eventuelně se stali               
externím klubem.  
Probíhají vyjednávání s firmami Uber a Accenture o možné spolupráci. 
Oldřich Štumbauer připomíná lidem zodpovědným za FSP 2016, že do neděle musí dodat             
závěrečné zprávy (fyzicky či scan s podpisem).  
Děkuje za snahu klubů žádat o granty Prahy 6, byť neúspěšnou. Apeluje na včasné řešení               
a konzultace. Doporučuje ostatním klubům, ať také podají žádost. Pro akce pořádané mezi             
srpnem a prosincem proběhne druhé kolo. 
Zahajujeme přípravy na Majáles, apeluje na zapojení klubů (včetně účasti na akcích během             
celého majálesového měsíce). Za akci bude zodpovědný Vítek Diviš a nová CEN. 
Oldřich Štumbauer informuje o možnosti odebírání informací o grantových řízeních.  
Petr Šatra apeluje na Parlament v otázce Kontrolní komise. Je nutno dopsat konkrétní IP.              
Můžete se stát součástí legislativní skupinky a urychleně předpis připravit. 
Marie Dvořáková informuje, že během první poloviny ledna by měl být jmenován nový             
ředitel SÚZ. 

Konec zasedání 21:02 
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